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ACTA NÚM. 128 
 

Rectora 
Margarita Arboix Arzo 
 
Secretari general 
Rafael Rebollo Vargas 
 
 
Equip de Govern 
José Aguilera Ávila 
Carles Gispert Pellicer 
Francisco Javier Lafuente Sancho  
Sara Moreno Colom 
Francisco Morente Valero 
Josep Ros Badosa 
Carlos Sánchez Lancis 
 
Gerent 
Jaume Tintoré Balasch 
 
Degans i directors de centre 
Albert Branchadell Gallo 
Joan Carbonell Manils  
Jaume Farrés Vicén  
Laura Feliu Martínez 
Vicent Fonollosa Pla 
Joaquín Gairín Sallán 
Margarita Martí Nicolovius  
Maite Martín Ibáñez  
Antoni Méndez Vilaseca  
Carles Llorens Maluquer  
Héctor Sala Lorda 
Esther Zapater Duque  
 
Directors de departament 
Beatriz Ferrús Antón 
Dolores Jaraquemada Pérez de Guzman 
Jordi Obiols Llandrich  
Natividad  Ramajo Hernández  
 
Director d’institut 
Xavier Gabarrell Durany 
 
Representants del professorat 
claustral (sector A) 

A Bellaterra, a les 9,45 h del dia 6 de 
febrer de 2019, es reuneix a la sala de 
juntes del Rectorat, en sessió ordinària el 
Consell de Govern de la Universitat 
Autònoma de Barcelona sota la 
presidència de la rectora, Margarita 
Arboix Arzo. Assisteixen a la reunió els 
membres assenyalats al marge. S’han 
excusat d’assistir-hi el doctor Daniel 
Franco Puntes, director de l’Escola 
d’Enginyeria; la doctora Maria José 
Recoder Sellarés, degana de la Facultat de 
Ciències de la Comunicació, que és 
substituïda pel professor Carles Llorenç 
Maluquer; el doctor Xavier Bardina 
Simorra, director del Departament de 
Matemàtiques; la doctora Gemma 
Puigvert Planagumà, directora del 
Departament de Ciències de l’Antiguitat i 
de l’Edat Mitjana els doctors Francisco 
Lloret Maya i Josep Vendrell Roca, 
representants del professorat claustral; el 
senyor Andreu Pompas Alcaraz, 
representant del personal 
d’administració i serveis claustral; i les 
senyores Tania Nadal Vicens i Mariona 
Serra Pagès, representants del Consell 
Social. No hi assisteixen el doctor Armand 
Sánchez Bonastre, vicerector de Recerca i 
de Transferència; les doctores Eva 
Anduiza Perez, i Marta Padrós Castells, 
representants del professorat claustral; la 
senyora Laura Roger i Anglada 
representant de l’alumnat claustral; el 
senyor Juan Montesinos Andrade, 
representant del personal 
d’administració i serveis claustral. Hi 
assisteix, amb veu i sense vot, el senyor 
Gabriel Capilla Vidal, cap del Gabinet 
Jurídic, i la senyora Isabel García Pérez, 
cap de l’Oficina de Coordinació 
Institucional. Com a convidat hi assisteix, 
amb veu i sense vot, el senyor Raul de 
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Juan Antonio Baeza Labat  
José María Perceval Verde  
Joan Sorribes Gomis 
Pere Ysàs Solanes 
 
Representants del professorat 
claustral (sector B) 
Cristina Buenafuentes de la Mata 
Anna Marbà Tallada  
Xavier Verge Mestre 
 
Representants de l’alumnat  
(sector C) 
Roser Amat Sorando 
Ivet Coll Camps 
Clara Garcia Castellarnau 
Eloi Guerrero Menendez 
Sergi Rodriguez Calado 
Berta Satoca Figueras 
 
Representants del personal 
d’administració i serveis (sector D) 
Ernesto Castaños Moreno  
 
Representants del Consell Social 
Gabriel Masfurroll Lacambra  
 

Armas Rodríguez, estudiant de la Facultat 
de Ciències. 

  
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l'acta de la darrera sessió 
2. Informe de la rectora 
3. Afers de personal acadèmic i de personal investigador: 

3.1 Modificació de dos articles del Model de Dedicació Acadèmica 
4. Afers acadèmics: 

4.1. Extinció de títols de grau 
5. Propostes de normatives: 

5.1. Aprovació del Pla de Mobilitat de la UAB 
6. Estructures bàsiques i serveis de la UAB: 

6.1. Modificació del Reglament de la Facultat d’Economia i Empresa 
6.2. Modificació del Reglament del Departament de Didàctica de la Matemàtica i de 

les Ciències Experimentals 
7. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB: 
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7.1. Cessió d’espais en el marc de l’activitat de l’Escola Fundació Universitat Autònoma 
de Barcelona-Formació (FUABf) durant el curs 2018-2019 

7.2. Cessió d’espais a favor de Caixa de Crèdit dels Enginyers 
8. Elecció de representants: 

8.1. Elecció de la representació de l'alumnat del Consell de Govern en el Consell Social 
8.2. Elecció de la representació de l'alumnat com a membre de la Conferència General 

del Consell Interuniversitari de Catalunya 
9. Afers de tràmit: 

9.1. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de docència del 
personal docent i investigador funcionari i contractat de la UAB. AQU avaluació 
2017 per recurs 

9.2. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca del 
personal docent i investigador funcionari de la UAB. AQU 2a convocatòria 
AAI2018. Períodes avaluats per l’AQU 

9.3. Dissolució del Consorci Institut Infància i Adolescència de Barcelona 
10. Torn obert de paraules 

 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
La rectora obre la sessió, dona la benvinguda als membres del Consell de Govern, 
especialment als membres de nova incorporació en representació del estudiants i, tot 
seguit, dona la paraula al secretari general, doctor Rebollo, perquè informi dels canvis 
en la composició del Consell de Govern. 
 
En aquest sentit, el secretari general llegeix el nom de les persones que s’han excusat 
d’assistir a la reunió i informa que avui s’incorporen com a membres del Consell de 
Govern la doctora Gemma Puigvert Planagumà, directora del Departament de Ciències 
de l’Antiguitat i de l’Edat Mitjana; el doctor Joan Sorribes Gomis i la doctora Cristina 
Buenafuentes de la Mata, representants del professorat claustral, i les senyores Roser 
Amat Sorando, Ivet Coll Camps, Clara Garcia Castellarnau, Laura Roger Anglada i Berta 
Satoca Figueras i els senyors Eloi Guerrero Menéndez i Sergi Rodríguez Calado, 
representants dels estudiants. Així mateix el secretari general informa que avui causen 
baixa com a membres del Consell de Govern el doctor Antoni Santisteban Fernández, la 
doctora Carme Armengol Asparó, i les senyores Júlia Castells Bou, Laura Gisbert López, 
Laura Ruiz Hernández i Mercè Terès Magrí i els senyors Josep Maria Descals Saez i Jordi 
Farré Delgado, representants de l’alumnat claustral, als quals agraeix la tasca portada a 
terme com a membres del Consell de Govern. Tot seguit, passa al primer punt de l’ordre 
del dia. 
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1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
El secretari general exposa que no s’ha rebut cap esmena en relació amb la proposta d’acta 
de la sessió anterior, per la qual cosa proposa que s’aprovi en els termes redactats. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda, per assentiment, aprovar l’acta de la sessió del dia 
5 de desembre de 2018. 
 
 
2. Informe de la rectora 
 
La rectora, avença que durant l’informe donarà la paraula a diversos vicerectors, per tal 
que siguin ells qui exposin amb major detall varies de les qüestions que es volen explicar. 
Primerament, però, la rectora informa sobre la visita al campus de la nostra universitat que 
efectuaren el mes passat el secretari d’universitats del departament d’Empresa i Ocupació 
i la nova directora general d’Universitats, la Dra. Victòria Girona professora de la UB, així 
com d’altres càrrecs de la Generalitat. En el decurs de la visita, que durà més de tres hores, 
se’ls va exposar els trets més rellevants de la UAB, visitaren in situ el campus on es va poder 
constatar el deteriorat estat d’alguns edificis i elements arquitectònics producte de la 
manca d’inversió suficient per tal de garantir el bon estat, manca d’inversió derivada al seu 
torn, d’un finançament deficient de la nostra Universitat. La rectora en destaca que es va 
fer constar la singularitat de la UAB, pel fet que ha d’assumir el total de les despeses de 
manteniment del Campus, com ara serveis, vialitat, etc... La rectora recorda que la UAB 
estava finançada per afrontar aquestes qüestions amb al voltant dels 18 milions d’euros, i 
que en els darrers anys aquesta inversió ronda entre 1 i 2 milions d’euros. En el decurs de 
la trobada, que es dugué a terme en un clima de cordialitat, els representants de la 
Generalitat mostraren interès en conèixer la realitat de la UAB, i vàrem demanar conèixer 
amb més detall alguns aspectes, i per això manifestaren l’oportunitat de crear grups de 
treball per tal de poder tractar els diferents aspectes que afecten a la Universitat. La 
rectora, qualificà la visita de profitosa, i durant la mateixa els representants de la 
Generalitat explicaren les línies que el Govern té previstes en matèria pressupostària per a 
l’any 2019, en allò que afecta a les Universitats. Encara en l’àmbit de l’economia de la UAB, 
la rectora recorda als assistents que a data d’avui la Generalitat encara no ha pagat 
l’increment salarial de l’any 2018, havent hagut d’assumir-ho per la pròpia Universitat, la 
qual cosa provoca una situació força complicada en la tresoreria. També es tractaren 
qüestions relatives a la política del Govern en matèria de  professorat, en la que es vol 
potenciar el paper dels professors joves que inicien la carrera docent, no a través de capítol 
I, sinó per via d’ajuts i beques. La rectora informa sobre les novetats en relació amb el Pacte 
nacional per a la Societat del Coneixement. Sobre aquest punt la rectora posa de manifest 
el neguit en relació amb la participació de les Universitats, i la necessitat que les 
aportacions fetes des de les universitats públiques de Catalunya siguin escoltades i tingudes 
en compte. La rectora considera que caldria una menor intervenció del Govern, davant una 
major participació de les Universitats. 
 
En un altre ordre de consideracions, la rectora, explica que el Govern de l’Estat treballa en 
la redacció d’un nou Estatut del professorat i un nou Estatut dels estudiants. Es tracta, diu 
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la rectora, de treballs preparatoris per tal de disposar d’un text al mes de maig d’enguany. 
Per comentar els aspectes més rellevants d’aquestes iniciatives, la rectora dona la paraula 
al vicerector de personal acadèmic, Dr.Francisco Morente, el qual exposa que hores d’ara 
els treballs més avançats són els relatius al del personal PDI.  Concretament, el document 
de treball és el resultat de la feina de diversos grups de treball, i de la conferència general 
de política universitària, i respon amb el que hauria de ser un esquema de la carrera 
professional del PDI. Destaca que el model es fonamenta en gran part en el model català, i 
diu que caldrà un estudi acurat per tal de contrastar el seu encaix amb la normativa 
catalana. La reforma sobre la qual des treballa dona prioritat a la carrera funcionarial 
d’aquest personal, sense descartar la via laboral. Aquesta carrera tindrà tres fases: 
l’entrada, la consolidació i la promoció del professorat. El vicerector, exposa les diferents 
tipologies de professorat que preveu el document de treball, així com els canvis més 
rellevants que incorporen les diferents tipologies de professorat. El vicerector, finalment 
assenyala que tot el nou plantejament haurà de comportar el finançament adequat, i 
considera aquest aspecte un element fonamental a tractar. La rectora intervé, dient que 
caldrà passar el text als diferents òrgans de representació del personal acadèmic, comitè i 
caps de departament, per tal de ser valorat per cadascun d’ells. 
 
A continuació, la rectora informa als assistents que el Govern de l’Estat ha retirat la 
iniciativa relativa a les cotitzacions a la seguretat social per part dels estudiants en 
pràctiques. Altres temes que la rectora comenta són els relatius amb els seriosos problemes 
amb les acreditacions del professorat per AQU, en especial amb les relatives a les 
humanitats i socials. En aquest sentit, la rectora informa als assistents que aquest tema 
serà abordat demà a la reunió de l’ACU. També fa esment, a que la UAB presentarà un 
escrit davant el DEC sobre la crítica al sistema Serra Hunter, on es demanarà un canvi radical 
en aquest sistema de contractació de professorat. Tot seguit, la rectora dona comte dels 
desenvolupament aquests dies  de les jornades de portes obertes en el campus, fent una 
valoració molt positiva de com s’han desenvolupat. La rectora doma la paraula a la 
vicerectora de comunicació i promoció, la Dra. Virginia Luzón, la qual en primer lloc agraeix 
als responsables dels centres i de les facultats i el personal que en ells treballen, l’esforç i 
la dedicació esmerçats amb motiu de l’organització i realització de les jornades de portes 
obertes. Així mateix, dona compte de les xifres més rellevants sobre l’organització, així per 
exemple: en la jornada d’ahir hi havia inscrites més de set mil persones, avui més de set 
cinc-centes persones, i entre dijous i divendres hi ha una previsió d’unes dotze mil 
persones. 
 
Finalment, la rectora informa sobre la Iniciativa Legislativa Popular, impulsada des d’un inici 
per les estudiants i els estudiants de la UAB, en la que es pretén la reducció de taxes en un 
30%. En aquest sentit, la ILP té el suport de totes les universitats, per la qual cosa la rectora 
felicita als i les estudiants, així com anima als assistents a donar-li suport. En aquest sentit, 
la rectora informa sobre l’acte de presentació de la ILP que tindrà lloc el proper dia 14 de 
febrer a la Plaça Cívica de la nostra Universitat i demana a tothom a assistir-hi i a signar a 
favor de la iniciativa. Tot seguit, dona la paraula als representants dels estudiants per tal 
que exposin el seu plantejament al respecte. En aquest sentit intervenen tot destacant el 
caràcter transversal de la iniciativa, per tal que abasti el major nombre de persones possible  
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i la ILP esdevingui un primer pas cap a la gratuïtat de la Universitat, que és l’objectiu que 
defensen.  
 
La rectora dona per finalitzat el seu informe, i dona la paraula a qui vulgui intervenir per tal 
de manifestar allò que consideri. 
 
Pren la paraula el Dr. Rebollo, secretari general, per tal de dirigir i endreçar les 
intervencions que es produeixin. En primer lloc demana la paraula el Dr. Pere Ysàs, el qual 
formula una qüestió relativa amb el professorat PIF en el projecte d’estatut del professorat 
que s’està treballant, i en segon lloc sobre l’existència d’un calendari sobre les reforma legal 
del règim del PDI que s’ha comentat moments abans. A continuació, pren la paraula un 
representant dels estudiants qui formula dues qüestions; la primera sobre el comunicat de 
la CRUE en relació amb el tema de les cotitzacions dels estudiants en pràctiques, tot 
considerant que la Universitat  i les empreses no poden anar en contra dels interessos dels 
estudiants. La segona qüestió plantejada pel representant dels estudiants ho és en relació 
amb la petició que ha formulat per a obtenir més informació sobre el programa CITIUS. Tot 
seguit, es dona la paraula al Dr. Ferrer, el qual demana si es pot fer arribar algun document 
o escrit que reculli el que s’ha comentat anteriorment en relació amb les cotitzacions a la 
Seguretat Social dels estudiants en pràctiques per tal de poder-ho fer extensiu als àmbits 
afectats. També demana que si se’l pot informar l’hora en que tindrà lloc l’acte del dia 14 
de febrer de presentació de la ILP sobre la reducció de taxes, així com sol·licita en relació 
amb els treballs del ministeri sobre el nou estatut del professorat que quan abans es faci 
arribar la documentació al respecte serà molt millor per tal de poder fer el seu estudi. 
Seguidament pren la paraula la Dra. Zapater, qui posa de manifest el poc marge de reflexió 
i de discussió que dona el fet de traslladar amb tant poc temps de marge el document 
relatiu al nou estatut del professorat que ha engegat el Ministeri, tot tenint en compte 
l’impacte que tindria una reforma d’aquesta naturalesa. Així mateix, la Dra. Zapater, 
expressa la seva preocupació pel sistema de funcionament de les comissions avaluadores 
de l’AQU, en especial en allò referent a la transparència en la seva composició i els criteris 
de designació dels membres de les referides comissions. En cinquè lloc intervé la Dra. Feliu, 
qui en relació amb el darrer tema al que ha fet referència al Dra. Zapater, comenta que 
amb professors i degans de la Universitat estan treballant amb un document, que vol 
aglutinar les posicions dels diferents actors de la comunitat de la UAB afectats, en relació 
amb les qüestions relatives al funcionament de l’AQU, per tal de formular suggeriments de 
millora al respecte, amb la voluntat que el document que es consensuï sigui difós tant 
internament com a altres Universitats catalanes.  
 
La Rectora, pren la paraula per tal de donar resposta a les qüestions plantejades. En relació 
amb els PIF, posa de manifest la poca informació de que disposem i que aquesta és poc 
concreta, sense perjudici del que pugui afegir el vicerector de personal acadèmic, Dr. 
Francisco Morente, el qual fa els apunts oportuns al respecte . Pel que fa al tema relatiu a 
les cotitzacions a la seguretat social dels estudiants en pràctiques, la rectora desprès de fer 
esment que la UAB vetlla en tot moment per l’interès de l’estudiant durant el període de 
pràctiques, dona la paraula a la vicerectora d'Alumnat i d'Ocupabilitat la Dra. Sara Moreno, 
la qual explica amb detall el sistema de pràctiques ja siguin curriculars com extra 
curriculars, amb i sense ajuts a l’estudi. Tot seguit la rectora explica quina és la situació 
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actual a la vista del Reial Decret Llei que ha previst la cotització a la seguretat social, en 
relació amb la decisió del Govern de l’Estat de replantejar aquesta mesura. A continuació 
la Rectora dona resposta a la qüestió plantejada en relació amb el programa CITIUS, on 
explica l’estat d’aquest programa i la problemàtica existent amb les pràctiques vinculades, 
essencialment amb l’empresa Volkswagen, i indica que els recursos econòmics es destinen 
a docència. La rectora, també es refereix als comentaris realitzats en relació amb l’AQU. 
Finalment la rectora fa esment a la sentència de la Sala del Contenciós Administratiu de 
l’Audiència Nacional de 10 de gener de 2019, per la qual s’ha estimat el recurs que va 
presentar la UAB  contra la Resolució de 9 de maig 2017 de la directora de l'Agència Estatal 
d'Investigació, dictada per delegació de la Secretaria d'Estat d'Investigació, 
Desenvolupament i Innovació, per la que s’exigia a la UAB l'abonament de 7.684.487,49 
euros. La rectora valora molt positivament el resultat d’aquest plet, i avença que la UAB 
iniciarà les accions jurídiques pertinents per tal de rescabalar-se de les despeses derivades 
d’aquest ple (costes judicials, i despeses derivades dels avals bancaris que es van haver de 
demanar). Abans de donar pas al següent punt de l’ordre del dia, demana la paraula la 
vicerectora d'Alumnat i d'Ocupabilitat la qual afegeix en relació amb el tema de les 
cotitzacions de les pràctiques, que el més adient seria comptar amb un sistema de 
bonificacions d’aquestes cotitzacions, així com un sistema més àgil d’altes i baixes de la 
seguretat social. Tot seguit el vicerector de recerca i transferència, Dr. Armand Sánchez, 
realitza una sèrie de puntualitzacions en relació amb el projecte de l’estatut del professorat 
impulsat pel Govern central, en destaca la rellevància i la complexitat de l’assumpte, així 
com la dificultat política per poder tirar-se endavant.  Finalment, la vicerector de relacions 
internacionals, Dr. Marius Martínez, presenta la iniciativa del projecte de Universitat 
Europea, com a estructura universitària internacional, el plantejament i requeriments 
d’aquest projecte, en el qual la UAB està treballant per a poder presentar una candidatura 
conjunta amb d’altres Universitats del continent.  
 
Tot seguit s’obre un segon torn de paraules, on intervé en primer lloc el representant dels 
estudiants, Eloi Guerrero, qui agraeix les explicacions de la rectora, i insisteix en el seus 
plantejaments sobre el tema de les cotitzacions de les pràctiques i del programa CITRIUS. 
A continuació el Dr. Sala, qui intervé en relació amb el projecte de Universitat Europea i la 
necessitat d’internacionalització de la Universitat. La vicerectora Dra. Moreno, en resposta 
al representant dels estudiants, afegeix que les pràctiques en tot cas sempre hauran de ser 
formatives. La rectora fa una sèrie de consideracions en relació amb el comentari fet pel 
representant dels estudiants, en relació amb la normativa de transparència i la seva 
implementació a la UAB. El vicerector de relacions internacionals dona resposta a la 
intervenció del Dr. Sala en relació amb la descentralització de la internacionalització de la 
UAB, així com explica diverses iniciatives en relació amb la internacionalització de la 
Universitat. 
 
Tot seguit el secretari, un cop conclòs aquest punt de l’odre del dia, insta a seguir amb el 
següent;  
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3. Afers de personal acadèmic i de personal investigador: 
 
3.1 Modificació de dos articles del Model de Dedicació Acadèmica 
 
Aquest punt ha estat retirat de l’ordre del dia. 
 
 
4. Afers acadèmics: 
 
4.1. Extinció de títols de grau 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, doctor 
Ros, presenta aquest punt. El vicerector pren la paraula i explica el contingut i la motivació 
de les extincions dels títols de graus objecte del present punt. 
 
Tot seguit, per assentiment, el Consell de Govern, acorda: 
 
Primer.- Aprovar la supressió del títols de grau següents: 
 
- Estudis Clàssics 
- Geografia i Ordenació del Territori 
 
Segon.- Elevar l'aprovació de la supressió dels títols de grau al Consell Social per tal que 
exerceixi les seves competències. 
  
Tercer.- Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat l'execució i el 
seguiment dels acords primer i segon. 
  
Quart.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
5. Propostes de normatives: 
 
5.1. Aprovació del Pla de Mobilitat de la UAB 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i Campus, doctor Gispert, presenta 
aquest punt. El vicerector realitza una explicació detallada sobre el Pla de Mobilitat (2018-
2024), iniciant l’explicació sobre els orígens i antecedents d’aquest Pla, la seva necessitat 
en relació amb l’especialitat en relació amb el nostre campus , així com la sensibilitat que 
la UAB sempre ha tingut en relació amb la mobilitat. Explica els eixos principals d’aquest 
Pla, així com la metodologia de treball i la participació durant el procediment de tramitació 
del Pla. Fa també referència als objectius estratègics d’aquesta Pla, així com la previsió de 
calendari en l’execució del Pla. Feta la detallada intervenció s’obre un torn d’intervencions, 
on intervé el Dr. Carbonell qui realitza alguna consideració en relació amb la tarificació del 
pàrquing. Intervé el Dr. Sorribes fa alguna consideració sobre els vehicles híbrids així com 
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dels accessos al campus des de Cerdanyola tant a peu, com en bicicleta. Intervé el 
representant dels estudiants que fa unes consideracions sobre la tarificació del pàrquing. 
Tot seguit, intervé el vicerector d’economia i campus, dones les explicacions relatives als 
aspectes plantejats sobre la tarificació, que el posa en relació amb l’estudi que des dels 
serveis jurídics sobre la capacitat sancionadora que pugui disposar la UAB en els casos 
d’incompliment per part dels usuaris de les zones d’aparcament. 
 
Tot seguit, per assentiment, el Consell de Govern, acorda: 
 
Primer.- Aprovar el Pla de Mobilitat del Campus de Bellaterra de la UAB 2018-2024, que 
s’annexa (annex núm. 1). 
  
Segon.- Encarregar al vicerector d’Economia i  Campus l'execució i el seguiment d'aquests 
acords. 
 
 
6. Estructures bàsiques i serveis de la UAB: 
 
6.1. Modificació del Reglament de la Facultat d’Economia i Empresa 
 
Per indicació de la rectora, el secretari general, doctor Rebollo, presenta aquest punt. El 
secretari general exposa el contingut de la proposta d’acord, i els seus punts més rellevants. 
 
Tot seguit, per assentiment, el Consell de Govern, acorda: 
 
Primer. Ratificar la modificació del Reglament de la Facultat d’Economia i Empresa, en els 
termes que s’annexen (annex núm. 2). 
  
Segon. Establir la seva entrada en vigor a partir del dia següent de la seva ratificació per 
part del Consell de Govern i ordenar la seva publicació al Butlletí Oficial de la UAB. 
  
Tercer. Comunicar el present acord a la Facultat d’Economia i Empresa. 
 
 
 
6.2. Modificació del Reglament del Departament de Didàctica de la Matemàtica i de les 
Ciències Experimentals 
 
Per indicació de la rectora, el secretari general, doctor Rebollo, presenta aquest punt. El 
secretari general presenta aquest punt, i exposa el contingut de la proposta d’acord, i els 
seus punts més rellevants. 
 
 
Tot seguit, per assentiment, el Consell de Govern, acorda: 
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Primer. Ratificar la modificació del Reglament del Departament de Didàctica de la 
Matemàtica i de les Ciències Experimentals, en els termes que s’annexen (annex núm. 3). 
  
Segon. Establir la seva entrada en vigor a partir del dia següent de la seva ratificació per 
part del Consell de Govern i ordenar la seva publicació al Butlletí Oficial de la UAB. 
  
Tercer. Comunicar el present acord al Departament de Didàctica de la Matemàtica  i de 
les Ciències Experimentals. 
 
 
 
7. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB: 
 
7.1. Cessió d’espais en el marc de l’activitat de l’Escola Fundació Universitat Autònoma de 
Barcelona-Formació (FUABf) durant el curs 2018-2019 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i Campus, doctor Gispert, presenta 
aquest punt. El vicerector presenta la proposta d’acord, així com els trets més rellevants. 
 
Tot seguit, per assentiment, el Consell de Govern, acorda: 
 
Primer.- Donar-se per assabentat la signatura de l’annex al conveni per a la participació 
del professorat de la Universitat Autònoma de Barcelona a la Fundació Universitat 
Autònoma de Barcelona i la gestió d’espais en el marc de l’activitat de l’Escola Fundació 
Universitat Autònoma de Barcelona – Formació (fUABf) en data 30 de novembre de 2018 
i ratificar-ho (annex núm. 4). 
  
Segon.- Elevar aquest acord al Consell Social per a la seva aprovació, si escau. 
  
Tercer.- Encarregar la vicerector d’Economia i de Campus l'execució i el seguiment de 
l'acord primer. 
  
Quart.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d’economia, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
7.2. Cessió d’espais a favor de Caixa de Crèdit dels Enginyers 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i Campus, doctor Gispert, presenta 
aquest punt. El vicerector exposa el contingut de la proposta. Els representants dels 
estudiants sol·liciten que se voti a mà alçada, i així es procedeix. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació de la proposta i, per 34 vots a favor i 3 vots en contra, 
el Consell de Govern, acorda: 
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Primer.- Autoritzar la formalització d’una addenda al conveni de  2 de desembre de 2015  
relativa, entre d’altres, a la cessió del dret d'ús d’espais a CAIXA DE CRÈDIT DELS 
ENGINYERS-CAJA DE CRÉDITO DE LOS INGENIEROS SOCIEDAD COOPERATIVA DE CRÉDITO 
amb CIF F-08216863 dels següents espais en els següents termes:  
 
- Objecte: 2,5 m2 a l’edifici Q, Escola d’Enginyeria, segons plànol d’emplaçament    
 
- Cànon: 1.000 € anuals (impostos exclosos). A més a més, CAIXA D’ENGINEYRS assumeix 
els costos derivats de les obres d’instal·lació, d’equipament, d’infraestructura, de 
comunicacions, de mecanismes de seguretat, d’estudis tècnics i qualsevol altra que calgui 
realitzar per a la posada en marxa de l’equipament. En tot cas, la instal·lació i 
manteniment de l’equipament no suposarà cap cost per a la UAB. 
 
- Termini de duració: El conveni tindrà una durada de 4 anys, a comptar des de l’entrada 
en vigor de la llei 40/2015, d’1 d’octubre, de règim jurídic del sector públic, per tant, 
finalitzarà el 2 d’octubre de 2020. Transcorregut el termini inicial, el conveni es 
prorrogarà automàticament per períodes iguals i successius anuals, fins un màxim de 4 
pròrrogues al període inicial, tret que qualsevol de les parts denunciï el conveni amb un 
preavís de sis mesos del seu venciment o de qualsevol de les seves pròrrogues 
 
- Destinació: Caixa d’Enginyers queda facultada per instal·lar, muntar, explotar, mantenir, 
conservar, reparar i modificar en aquest espai, l'equipament necessari per prestar el 
servei de  caixer automàtic (annex núm. 5). 
 
Segon.- Autoritzar la rectora, o persona en qui delegui, perquè amb les més àmplies 
facultats pugui signar els documents públics i privats que siguin necessaris, amb les 
clàusules que consideri més adients, per donar compliment a aquest acord. 
  
Tercer.- Elevar aquest acord al Consell Social per a la seva aprovació, si escau. 
  
Quart.- Encarregar la vicerector d’Economia i de Campus l'execució i el seguiment de 
l'acord primer. 
  
Cinquè.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d’economia, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
8. Elecció de representants: 
 
8.1. Elecció de la representació de l'alumnat del Consell de Govern en el Consell Social 
 
Per indicació de la rectora, el secretari general, doctor Rebollo, presenta aquest punt. El 
secretari general exposa el contingut de la candidatura que s’ha presentat. Tot seguit la 
candidata es fa una breu presentació de la seva candidatura. 
 



12 
 

Tot seguit es procedeix a la votació, que té caràcter secret, i, per 30 vots a favor i 5 vots en 
blanc el Consell de Govern, acorda: 
 
Primer.- Nomenar Berta Satoca Figueras representant de l’alumnat del Consell de Govern 
com a membre del Consell Social. 
  
Segon.- Comunicar el resultat de la votació a la persona que resulti escollida i al Consell 
Social. 
  
Tercer.- Ordenar la publicació d’aquest nomenament en el Diari Oficial de la Generalitat 
de Catalunya. 
 
 
 
8.2. Elecció de la representació de l'alumnat  com a membre de la Conferència General del 
Consell Interuniversitari de Catalunya 
 
Aquest punt es retira de l’ordre del dia. La vicerectora d’alumnat i ocupabilitat exposa els 
motius pels quals s’ha retirat aquets punt, i anuncia que per a la propera sessió de Govern, 
es podrà tractar aquest assumpte. 
 
 
9. Afers de tràmit: 
 
9.1. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de docència del personal 
docent i investigador funcionari i contractat de la UAB. AQU avaluació 2017 per recurs 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, doctor Morente, presenta 
aquest punt. El vicerector exposa el contingut de la proposta d’acord. 
 
Tot seguit, per assentiment, el Consell de Govern, acorda: 
 
Primer.- Donar-se per assabentats i donar per bona la proposta de l’Agència per a la 
Qualitat del Sistema Universitari de Catalunya de complements retributius autonòmics 
per mèrits de docència del personal docent i investigador, funcionari i contractat, que 
han obtingut avaluació positiva per l’estimació d’un recurs d’alçada en els termes que 
s’annexen (annex núm. 6.). 
  
Segon.- Elevar aquest acord al Consell Social per a la seva aprovació, si escau. 
  
Tercer.- Comunicar el present acord a l’Àrea de  Personal Acadèmic i de Nòmines, per tal 
que portin a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
  
Quart.- Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic que faci l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
 



13 
 

 
 
9.2. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca del personal 
docent i investigador funcionari de la UAB. AQU 2a convocatòria AAI2018. Períodes 
avaluats per l’AQU 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, doctor Morente, presenta 
aquest punt. El vicerector exposa el contingut de la proposta d’acord. 
 
Tot seguit, per assentiment, el Consell de Govern, acorda: 
 
Primer.- Donar-se per assabentats i donar per bona la proposta de l’Agència per a la 
Qualitat del Sistema Universitari de Catalunya de complements retributius addicionals 
per mèrits de recerca del professorat funcionari de la UAB que han obtingut avaluació 
positiva en els termes que s’annexen (annex núm. 7). 
  
Segon.- Elevar aquest acord al Consell Social per a la seva aprovació, si escau. 
  
Tercer.- Comunicar el present acord a l’Àrea de Personal Acadèmic i de Nòmines, per tal 
que portin a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
  
Quart.- Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic que faci l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
 
 
 
9.3. Dissolució del Consorci Institut Infància i Adolescència de Barcelona 
 
Per indicació de la rectora, el secretari general, presenta aquest punt. El secretari exposa 
el contingut de la proposta d’acord. 
 
Tot seguit, per assentiment, el Consell de Govern, acorda: 
 
Primer.- Donar-se per assabentat de l’acord pres pel Consell de Govern del Consorci 
Institut Infància i Adolescència de Barcelona, C’ (IAAB) de data 29 de novembre de 2018 
pel qual s’inicia el procediment per a la dissolució del Consorci. 
  
Segon.- Elevar els presents acords al Consell Social perquè exerceixi les seves funcions. 
  
Tercer.- Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus l'execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
  
Quart.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Economia, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
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10. Torn obert de paraules 
 
En aquest punt intervé la representant dels estudiants, Berta Satoca, en relació amb els fets 
ocorreguts a la plaça cívica el passat dilluns amb motiu de la instal·lació d’una carpa del 
col·lectiu “s’ha acabat” durant el dia dels Erasmus. La estudiant Bera Satoca denúncia els 
insults i faltes greus de consideració envers amb ella i altres companyes per part d’altres 
estudiants a través de les xarxes socials, i fa lectura d’alguns exemples del que acaba 
d’exposar. Tot seguit la rectora pren la paraula rebutjant radicalment aquests fets i 
compartint la indignació de les estudiants. A continuació pren la paraula el Dr. 
Carbonell,que planteja una pregunta sobre el programari docent i un escrit que s’ha rebut 
en la qual es demana que de forma imminent es doni informació sobre les necessitats de 
les facultats. El vicerector d’innovació i projectes estratègics, Dr. Javier Lafuente, dona 
resposta al que s’acaba de plantejar i es disculpes sobre la premura que explicitava la carta.  
 
 
 
 
 
I, com que no hi ha cap més punt per tractar, a les 12.50 h es dona per acabada la sessió, 
de la qual, com a secretari general suplent, estenc aquesta acta. 
 
 
El secretari general           Vist i plau 

   La rectora 
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